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• Akreditace. Diskutovali jsme, jak by měla vypadat bc. práce a zda je nutná. Padly návrhy na zvýšenı́
kreditového ohodnocenı́ bc. práce a na jejı́ zrušenı́. Je vhodné, aby studenti už v bc. studiu zkusili sepsat
nějaký matematický text. Nemusı́ to ale nutně být bc. práce. Mohlo by stačit zadat a kontrolovat přı́pravu
menšı́ho matematického textu napřı́klad v rámci seminářů. Zrušenı́ bc. práce by mohlo ulehčit studium v
3. roce bc. studia.
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